To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: HAYAT PHARMACEUTICAL

INDUSTRIES CO.

Date: 20-08-2023 12:15:49 PM

Subject: Correction of item Twenty of Annual Report

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الحياة للصناعات الدوائية التاريخ: 20-08-2023 PM 12:15:49 الموضوع: تصويب البند رقم (عشرون) من التقرير السنوي

Twenty: contracts and engagements a. With subsidiaries, sister or affiliate companies: The company has not entered into any contracts with any subsidiary.

b. With the Chairman of the Board of Directors, members of the Board, the General Manager, or any employee of the company or their relatives:

- Hayat is promoting and distributing its products in the Jordanian market through a contract with KDS Pharma, part of which was inherited in the year 2006 to a member of the Board of Directors / Managing Director, Maher Moh'd Ali Kurdi, where later his daughter, Farah Maher Al-Kurdi, owned the majority of the shares that devolved to him through inheritance. Also, a part of the ownership of KDS Pharma was transferred by inheritance to a member of the Board of Directors, Raghda Moh'd Ali Kurdi,. Noting that this distribution contract was a continuation of a promotion and distribution contract that had been concluded before changing the legal status of Hayat to a public shareholding in the year 2005. It is not possible to determine the value of this contracting because it is variable and subject to supply and demand, competition and unpredictable tenders' awards.
- Hayat has been distributing its products in the Iraqi market since 2000 through Iraqi companies that member Mowaffaq Abdulaziz Ismail owns part of or has interests in. The value of this contracting cannot be determined as it is variable, and is subject to supply and demand, competition and unpredictable tender's awards and bid referrals.
- In the year 2018, Hayat concluded a consulting contract with pharmacist, Dr. Farah Maher Al-Kurdi, to obtain her services in the field of business development and marketing, with a value of JD 45 per working hour. This contract was made for continuity, as she previously held the position of Business Development and Marketing Manager, and its total value cannot be determined due to the difference in the number of hours from time to time.

عشرون: العقود والارتباطات أ. مع الشركات التابعة أو الشقيقة أو الحليفة: لم تبرم الشركة أية عقود مع الشركة التابعة لها.

ب. مع رئيس مجلس الإدارة أو أعضاء المجلس أو المدير العام أو أى موظف في الشركة أو أقاربهم:

- تقوم الشركة بالترويج والتوزيع لمستحضراتها في السوق الأردني من خلال تعاقد مع شركة كدس للصيدلة والتي آل جزء من ملكيتها بالإرث في العام 2006 إلى عضو مجلس الإدارة/ المدير العام ماهر محمد الكردي حيث تملكت فيما بعد ابنته فرح ماهر الكردي غالبية الأسهم التي آلت إليه عن طريق الإرث، كما آل جزء من ملكية شركة كدس للصيدلة بالإرث إلى عضو مجلس الإدارة رغدة محمد علي الكردي، علمابأن هذا التعاقد كان استمرار العقد ترويج وتوزيع كان قد تم إبرامه قبل تغيير الصفة القانونية للشركة إلى مساهمة عامة في العام تغيير الطلب والمنافسة وإحالات العطاءات التي لا يمكن للعرض والطلب والمنافسة وإحالات العطاءات التي لا يمكن التنبؤ بها.
- وتقوم الشركة بتوزيع أصنافها في السوق العراقي منذ العام 2000 من خلال شركات عراقية يملك العضو موفق عبدالعزيز اسماعيل جزء امنها أو له مصالح فيها، ولا يمكن تحديد قيمة العقد كونه متغير ويخضع للعرض والطلب والمنافسة وإحالات العطاءات التي لا يمكن التنبؤ بها.
- وأبرمت الشركة في العام 2018 عقد استشارات مع الصيدلانية الدكتورة فرح ماهر الكردي للحصول على خدماتها في مجال تطوير الأعمال والتسويق وذلك للاستمرارية حيث كانت تشغل منصب مدير تطوير الأعمال ومدير التسويق، وذلك بقيمة 45 دينار لكل ساعة عمل، ولا يمكن تحديد الرقم الإجمالي لاختلاف عدد الساعات بين وقت وآخر.

HAYAT PHARMACEUTICAL INDUSTRIES CO.

20-08-2023	20-08-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: عبير الدينة	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: عبير الدينة